



YCYW Somerset
Cultural Centre (Knowle Hall)
薩默塞特文化中心



SOMERSET, UK

Summer Programmes

2020

英国萨默塞特
暑期课程



Knowle Hall, Bath Road, Bawdrip, Bridgwater, TA7 8PJ, United Kingdom

Yew Chung International School (Yew Chung) and Yew Wah International Education School (Yew Wah) have long placed strong emphasis on students' holistic education. We not only train students in their academic skills, but also place high importance on their character development, so that they can achieve both academic and character excellence. Since 2006, Yew Wah has established an English learning and cultural centre in the United Kingdom for total English language immersion. The first learning centre is located in a traditional English village in Somerset – Sibley's Barn. In order to further enrich our programme and provide more overseas learning opportunities for our students, a new campus was established in 2016, known as Knowle Hall. It is a newly redecorated Victorian-era country house, built on 15 acres of land in beautiful open parkland, situated close to our Sibley's Barn Centre. Students engage in cultural exchange with local students through group activities and social services, and enhance their knowledge on school subjects such as Science and Mathematics, Nature and Environmental Protection, and Culture and Arts.

耀中国际学校(耀中)及耀华国际教育学校(耀华)一直强调学生的全面发展，不仅培养学生的学术能力，也培养学生的综合素质，使学生在学术和品格方面得到全面发展。2006年耀华在英国萨默塞特传统英式小村庄西布利(Sibley's Barn)设立校舍，让学生亲身体验全英语学习环境。为了让更多学生有机会体验海外学习生活并使课程更多元化，耀中和耀华于2016年建立萨默塞特新校舍 – 纽鲁诗中心。这个英国维多利亚式庄园位于西布利校舍附近，占地15英亩。学生通过参与团体活动和社会服务与当地学生进行文化交流，并加强学习科学与数学、自然与环保、文化艺术等知识。



PROGR

University Preparation Summer Programme

This programme is exclusively offered to Yew Chung and Yew Wah Year 11 students and up, as well as Year 10 students who would like to undertake an academic challenge.

This summer programme includes a series of visits to top Russell Group Universities in the South of England. It will focus on broadening students' social network, developing the leadership and teamwork skills, and familiarise themselves with the university application process.

The programme will encourage students to question, to consider issues and ideas from different perspectives and to make interdisciplinary connections. It will broadly help them to prepare academically for entry into top UK universities and some of the most competitive science, technology, engineering and mathematics (STEM) and law courses.

Students will be given an explanation of Cambridge IPQ and IBDP Extended Essays – these are courses taken in school that many universities look at and these will be explained in detail at Knowle Hall.

The programme will provide an easy transition from eastern to western living. This will be done by discussing and being introduced to western mannerisms, experiencing local cultural visits, helping with managing finances at university and life as an international student and so on.

Date: June 29 – July 20, 2020

Price: 60,000 RMB – All-inclusive apart from student visa fees and personal spending money

Location: Knowle Hall, Somerset, UK

Registration Deadline: March 13, 2020





大学升学预备暑期课程

本课程特为耀中及耀华十一年班或以上学生而设，也欢迎接受更多学术挑战的十年班学生。

这项课程包括一系列参观英国南部罗素集团顶尖大学的活动。它将致力于扩大学生的社交网络，培养学生的领导能力和团队合作能力，并熟习大学申请的全过程。

课程将鼓励学生从不同的角度提出问题、思考问题和想法，并建立跨学科的联系。它将广泛地帮助学生为进入英国顶尖大学以及一些最具竞争力的科学、技术、工程、数学(STEM)和法律课程做好学术准备。

课程会讲解剑桥大学IPQ和IBDP扩展论文——这是许多大学都很关注的在校课程，将在纽鲁诗中心有详细讲解。

课程还将通过各种方式努力帮助学生从东方生活轻松过渡到西方生活：针对西方习惯的介绍与讨论、当地文化的体验式访问、协助大学期间的财务管理和留学生生活等。

日期：2020年6月29日至7月20日

价格：人民币60,000元——包含除学生签证及个人消费外的所有费用

地址：英国萨默塞特纽鲁诗中心

截止申请日期：2020年3月13日

University Visits

University of Bath
University of Bristol
University of Cambridge
University of Exeter
University of Oxford
University of Surrey

大学参观

巴斯大学
布里斯托大学
剑桥大学
埃克塞特大学
牛津大学
萨里大学

University Preparation

UCAS workshops (university selection and personal statement writing)
Explanation of Cambridge IPQ and IBDP Extended Essays
Managing your money
Life as an international student

大学准备

UCAS工作坊 (大学选择和个人陈述撰写)
剑桥大学IPQ与IBDP扩展论文解读
财务管理
留学生生活

Lectures

Artificial Intelligence Technology
Bioscience
Ecology
Engineering
Law & Ethics

课程

人工智能技术
生物科学
生态学
工程
法律与伦理

Activities

Gardening
Eco Tours
Cultural Visits
City Tours

活动项目

园艺
生态游
文化参观
城市游览



PROGRAMME 2

Knowle Hall Summer Camp 纽鲁诗夏令营

This is a great opportunity for the students to immerse themselves into western culture, engage in English language and improve their cross-cultural understanding. The students will participate in Knowle Hall programme and attend a local English summer camp, Laser Summer Camp, which was rated "Outstanding" by Ofsted standards.

这将是一个绝佳的机会让学生融入西方文化，掌握英语，并且提高他们跨文化的理解能力。学生会参加纽鲁诗中心的课程及当地的英式夏令营Laser Summer Camp，这是被Ofsted评为“优秀”的夏令营。

Programme Highlights 课程重点

Haven Banks Outdoor Education Centre

Haven Banks 户外教育中心

Haven Banks is based in the heart of Exeter on Exeter's historic canal and quayside. Activities include kayaking, paddleboarding, dragon boating and windsurfing.

Haven Banks坐落在埃克塞特 (Exeter) 的中心，位于历史悠久的运河和码头旁，提供皮划艇、桨板冲浪、龙舟和滑浪风帆等运动。

Outposts

Outposts is based on a farm in an area of outstanding natural beauty in Somerset. The students will stay at Outposts for outdoor adventure, team building activities and overnight camp. Outposts位于萨默塞特 (Somerset) 一个拥有绝美风光的农场内。学生将会在Outposts内参与户外探险、团队建设和过夜露营等活动。

Space Day 太空日

Students will have a chance to work with Ms Jo Richardson – one of the 10 UK Space Ambassadors and representatives of the South West. They will be participating in several different workshops learning what it takes to be an astronaut.

学生可以与代表西南地区的英国十大太空大使之一的Jo Richardson女士合作。他们将会参与数个工作坊，学习成为一位航天员所需的知识。

This programme is open to Yew Chung, Yew Wah, and external students ages 9-13.
本课程开放给所有9-13岁学生，也欢迎非本校学生参加。

Day Activities 白天活动:

Arts & Drama 艺术与戏剧
Gardening and Ecology 园艺及生态
Sports 运动
Cooking 烹饪
Health and Wellbeing 健康教育
Computing & Lego 电脑与乐高

Evening Activities 晚间活动:

Watching sports tournaments 观看体育赛事
Talent shows 才艺展示
Evening excursions 晚间游览

Weekend Activities 周末活动:

Tour of Oxford Colleges 游览牛津各高尚学府
Adventure Parks 冒险公园
Camping trips 露营活动
Educational lessons 教育课程



Date 日期: July 27 – August 16, 2020

2020年7月27日至2020年8月16日

Price 价格: 32,500 RMB (This includes an escort to England, transfers to and from Knowle Hall, accommodation, food and every activity/excursion but excludes flights, visa fees and travel insurance.)

人民币32,500元，包括到英国的随行人员护送、往返纽鲁诗中心的交通、食宿和所有活动项目，但不包括机票费、签证费和旅行保险。

Registration Deadline 截止申请日期: March 13, 2020

2020年3月13日

Contact Us 联系我们

To learn more about our programme, please contact Yew Chung or Yew Wah School Office.

要了解有关课程的更多信息，请联系耀中或耀华学校办公室。